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I-1/9-9/2012. ikt. sz. 
 

Jegyzıkönyv 
 
Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2012. november 27.-én 
megtartott Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 

 Dr. Ágoston Sándor bizottság elnöke 
 Nyuzó Marietta bizottság tagja 
 Földi Zoltán bizottság kültagja   
 Németi József bizottság kültagja 

Távol maradt: 
 Dékány József bizottság tagja 
 Földi Imre bizottság tagja 
 
Tanácskozási joggal részt vesz: 
 Balogh Csilla jegyzı 
 Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetı 
 
Meghívott: 
 Baloghé Berényi Erzsébet ÁMK igazgató 
 Erdeiné Mucsi Márta ÁMK intézményegység-vezetı 
 Gyuricza Máté mőszaki ügyintézı 
 Kürti Béla adóügyi ügyintézı 
 
Jegyzıkönyvvezetı: Hermeczi Erika ügykezelı 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Köszönti 
a bizottsági ülésen megjelenteket, Balogh Csilla jegyzıt, Szőcsné Horváth Margit 
gazdálkodási irodavezetıt, Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgatót, Erdeiné Mucsi Márta 
ÁMK intézményegység-vezetıt, Gyuricza Máté mőszaki ügyintézıt, Kürti Béla adóügyi 
ügyintézıt, köszönti továbbá az Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság 
megjelent tagjait.  
A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több 
mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévı tagjainak száma 4 fı. Távol maradt 
Dékány József és Földi Imre bizottsági tag. 
 
Ismerteti az ülés napirendi pontjait, melyek a következık: 

1. Dévaványa Önkormányzat Közoktatási intézményeire vonatkozó önkormányzati 
minıségirányítási program felülvizsgálata.  
Elıadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezetı, humán szakreferens  

 
2. A 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló tájékoztató megvitatása. A 2013. 

évi költségvetés elızetes koncepciójának megtárgyalása. 
Elıadó: Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetı 
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3. A 2013. évi városi ünnepség- és rendezvényterv megvitatása. 
Elıadó: Erdeiné Mucsi Márta az Általános Mővelıdési Központ József Atilla 
Mővelıdési Ház és Kádár Ferenc Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény 
intézményegység vezetıje 
 

4. Bejelentések. 
 

Megkérdezi a jelenlévıket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata? Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzott el.  
Napirendi pont cserét javasol, elsıként a 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló 
tájékoztató és a 2013. évi költségvetés elızetes koncepciója kerüljön megtárgyalásra, majd a 
bejelentések közül a köztemetırıl szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet módosítása, 
valamint a helyi adókról szóló önkormányzati rendelet módosítása kerüljön megtárgyalásra, 
az elıadók kérésére. 
Kéri, aki a napirendi pontok megtárgyalásával egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 

 
H a t á r o z a t 
127/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága a 2012. november 27.-én 
tartandó ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 
1. A 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló tájékoztató 

megvitatása. A 2013. évi költségvetés elızetes koncepciójának 
megtárgyalása. 
Elıadó: Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetı 
 

2. Bejelentés: a köztemetırıl szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet 
módosítása. 
Elıadó: Gyuricza Máté mőszaki ügyintézı 
 

3. Bejelentés: a helyi adókról szóló önkormányzati rendelet módosítása. 
Elıadó: Kürti Béla adóügyi ügyintézı 
 

4. Dévaványa Önkormányzat Közoktatási intézményeire vonatkozó 
önkormányzati minıségirányítási program felülvizsgálata.  
Elıadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezetı, humán szakreferens  

 
5. A 2013. évi városi ünnepség- és rendezvényterv megvitatása. 

Elıadó: Erdeiné Mucsi Márta az Általános Mővelıdési Központ József 
Atilla Mővelıdési Ház és Kádár Ferenc Alapfokú Mővészetoktatási 
Intézmény intézményegység vezetıje 

 
6. Bejelentések. 
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1. napirend: A 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló tájékoztató megvitatása. 
A 2013. évi költségvetés elızetes koncepciójának megtárgyalása. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér az 
elsı napirendi pont megtárgyalására, amely a 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl 
szóló tájékoztató megvitatása. A 2013. évi költségvetés elızetes koncepciójának 
megtárgyalása. 
Megadja a szót Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetı részére. 
 
Szőcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezetı: Köszönti az Oktatási- Közmővelıdési- 
Sport és Ügyrendi Bizottság ülésén megjelenteket. Elmondja, hogy az elıterjesztés elsı 
részében a 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló tájékoztató került bemutatásra. A 
jogszabálynak megfelelı idıben és tartalommal készült el a tájékoztató, a 2012. szeptember 
30-i teljesített adatokat, tényleges állapotot mutatja be pénzforgalom szemléletben. A 
táblázatok a megszokott tartalommal készültek, az adatok összehasonlíthatósága biztosított.  
A táblázatok tartalmazzák az eredeti elıirányzat adatait, a módosított elıirányzat, a ¾ éves 
teljesített adatokat, valamint a várható teljesítés adatait is. A táblázatban bemutatásra kerültek 
a 2013. évi költségvetési koncepció adatai is. 
Elmondja az irodavezetı a 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésével kapcsolatban, hogy az 
elıterjesztés részletesen kitér arra, ahol a teljesítés az idıarányostól alul- vagy túlteljesítést 
mutat. A költségvetés teljes tervezése megalapozott volt, annak ellenére, hogy még mindig 
tartalmaz a költségvetés 35,8 millió Ft. összegő likvidhitelt, mert így volt egyensúlyban a 
költségvetés a készítéskor. Elmondja, hogy az ÖNHIKI támogatás elsı ütemén elnyert 
támogatás összegét már levonták, az ÖNHIKI pályázat második ütemrıl még nem kaptak 
értesítést. Kéri a gazdálkodási irodavezetı, hogy a 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl 
szóló tájékoztatót 1.430.263 e. Ft. bevétellel, 1.396.437 e. Ft. kiadással jóváhagyólag 
elfogadásra javasolja az Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság a Képviselı-
testületnek. 
A 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésével kapcsolatban röviden ennyit kívánt elmondani.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni a gazdálkodási irodavezetınek az ismertetést. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a 2012. évi 
költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló tájékoztatóval kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy a 2012. évi 
költségvetés ¾ éves teljesítésrıl szóló tájékoztatót 1.430.263 e. Ft. bevétellel, 1.396.437 e. Ft. 
kiadással, jóváhagyólag fogadja el. 
Kéri a bizottság tagjait, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 
 

H a t á r o z a t 
128/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselı-
testületnek, hogy a 2012. évi költségvetés ¾ éves helyzetérıl készített 
tájékozatót  
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1.430.263 e. Ft. bevétellel,  
1.396.437 e. Ft. kiadással  

jóváhagyólag fogadja el.  
 

(Az önkormányzat 2012. évi költségvetésének ¾ éves helyzetérıl készített tájékozató a 
jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 

 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
2013. évi költségvetés elızetes koncepciójának megtárgyalására. 
Megkéri Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetıt az ismertetésre. 
 
Szőcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezetı: Ismerteti, hogy az elıterjesztés második 
része a 2013. évi költségvetés elızetes koncepcióját mutatja be. Elmondja, hogy a koncepciót 
úgy kellett elkészíteniük, hogy nem tudtak adatot, vagy nagyon kevés adatot tudtak egy-egy 
költségvetést érintı meghatározó forrásról. Fıként irányelveket tudtak kidolgozni, amely az 
idei évben különösen nehéz feladat volt, a jelenleg zajló átalakítások miatt. Meg kell ismerni 
és meg kell érteni az új finanszírozási rendszert, ugyanis 2013-tól teljesen új finanszírozási 
rendszer váltja fel a jelenlegi rendszert, feladat-finanszírozás lép a jelenlegi normatív 
támogatási rendszer helyébe. A feladatfinanszírozás szigorúbb elveken alapul, meghatározott 
feladatokra a központilag meghatározott irányszámok alapján kerül leutalásra a finanszírozás. 
Nem ismerik még, mennyi forrást kapnak egy-egy feladatra. A feladatok között átjárásra 
nincs lehetıség, egy feladatra kapott forrást nem lehet másra felhasználni. Mint központosított 
elıirányzattal évvégen el kell számolni, amennyiben nem tudnak az adott feladatra kapott 
finanszírozással elszámolni, vissza kell fizetni. Az irányelvek alapján számszerősítették az 
adatokat a 2013. évi költségvetést illetıen. Tájékoztatásként elmondja az irodavezetı, hogy a 
köznevelési feladatot ellátó pedagógusok és a munkájukat segítı dolgozók bére, járuléka már 
nem került tervezésre a 2013. évi koncepcióban, továbbá nem tartalmazza a koncepció a 
járáshoz átkerülı köztisztviselık bérét és járulékát sem. A kiadás táblázatban a 2012. évi 
eredeti elıirányzat és 2013. évi koncepció soron látható a bér- és járulék csökkenés miatt a 
különbség. A koncepció adataiból látható, hogy a költségigény meghaladja a rendelkezésre 
álló forrást. Elmondja az irodavezetı, hogy a 2013. évi költségvetést nem lehet forráshiánnyal 
elfogadni, ezért a 2013. évi költségvetés elfogadása elıtt lesznek még feladatok, soronként 
mindent feladatot átnéznek. A hiány lefaragását akár többletbevétel elérésével, akár kiadás 
csökkentésével el kell érni. 
A 2013. évi költségvetési koncepcióval kapcsolatban röviden ennyit kívánt elmondani az 
irodavezetı. Amennyiben a bizottság tagjai részérıl kérdés merül fel, azokra válaszol. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetınek a tájékoztatást. Kérdése a 
gazdálkodási irodavezetıtıl, hogy az oktatási intézmények vonatkozásában a 2013. évi 
költségvetés elızetes koncepciójában mi került tervezésre? 
 
Szőcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezetı: Elmondja, hogy a köznevelési feladatot 
ellátó pedagógusok és a munkájukat segítı dolgozók bérét nem tartalmazza a 2013. évi 
koncepció. Mivel az oktatási intézmények mőködtetése tekintetében még nincs döntés, 
benyújtották a kérelmet, de még választ nem kaptak, így a koncepció tartalmazza a mőködés 
kiadásait (az épületek főtése, világítása, takarítók, karbantartók bérét, járulékát stb.). 
Amennyiben átkerül a mőködtetés, akkor is hozzá kell járulnia az önkormányzatnak a 
mőködtetéshez, ezért mint kiadásigény megjelenik. 
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Dr. Ágoston Sándor – Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Kérdése, hogy a dévaványai középiskola tekintetében az önkormányzatot terhelı költségek 
összege kiszámításra került-e? 
 
Szőcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezetı: A középiskolát érintıen a kiadások nem 
tisztázódtak le. Tájékoztatja az Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagjait, 
hogy a középiskola mőködtetése a területileg illetékes tulajdonban lévı önkormányzatot 
terheli, azon túl az itt tanuló gyermekek étkeztetését is a dévaványai önkormányzatnak kell 
biztosítania. Ennek költségét sem tartalmazza a 2013. évi költségvetési koncepció.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Felvetése, hogy el kell gondolkodni az új Általános Mővelıdési Központ intézmény 
létrehozásáról is. Az új intézménybe kerülhetne a helytörténeti győjtemény, mővelıdési ház, 
könyvtár és amennyiben lehet, az óvoda is.  
 
Szőcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezetı: Elmondja, hogy elfogadásra került a 
köznevelési intézmények állami átvételérıl szóló törvény, a kihirdetés után 10 munkanap áll 
rendelkezésre, hogy elkészüljön az alapító okirat módosítása, ezért napirendre fog kerülni az 
új intézmény létrehozása is. 2012. évben mindenképp módosítani kell az alapító okiratot, 
dönteni kell róla mindenképp.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a 2013. évi 
költségvetés elızetes koncepciójával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy a 2013. évi 
költségvetés elızetes koncepcióját fogadja el. Kéri a bizottság tagjait, aki a 2013. évi 
költségvetés elızetes koncepciót elfogadásra javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t 
129/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselı-
testületnek, hogy a 2013. évi költségvetési koncepciót jóváhagyólag fogadja 
el. 
A Képviselı testület bízza meg a polgármestert a költségvetési koncepció 
átdolgozásával, annak érdekében, hogy a januári testületi ülésen a 2013. évi 
költségvetés tervezete elsı olvasatban megtárgyalásra kerülhessen.  
Az egyensúly elérése érdekében rendelje el, hogy a Pénzügyi Ellenırzı- 
Önkormányzati Vagyonkezelı Bizottság kezdje meg az egyeztetéseket a 
kialakított ütemterv szerint.  
Az önkormányzat önként vállalt feladatainak felülvizsgálatára kerüljön sor, 
lehetséges alternatívák feltárásával költségcsökkentés vagy bevétel növelés 
terén.   

 
(Az önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciója a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
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Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetı távozik az ülésrıl. 
 
2. napirend: Bejelentés: a köztemetırıl szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet 
módosítása. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
második napirendi pont megtárgyalására, amely a köztemetırıl szóló 10/2011. (IV.1.) 
önkormányzati rendelet módosítása. 
Megadja a szót Gyuricza Máté mőszaki ügyintézı részére. 
 
Gyuricza Máté – mőszaki ügyintézı: Ismerteti, hogy az októberi testületi ülésen tartott temetı 
üzemeltetésrıl és temetkezési tevékenységrıl szóló tájékoztató tárgyalásakor a testület 
egyetértett a szolgáltatási díjak mértékének 7 %-os emelésével, de nem lehetett az 
önkormányzati rendeletet megalkotni, mivel hiányzott az illetékes fogyasztók területileg 
illetékes érdekképviseleti szerveinek véleménye. Az érdekképviseleti szerv véleményét 
csatolták, az Országos Fogyasztóvédelmi Egyesület Békés Megyei Szervezete nem emelt 
kifogást a fogyasztói ár ellen, javaslata, hogy a fogyasztói árak ÁFA mértékkel növelve 
kerüljenek meghatározásra. Ezzel kapcsolatban a temetıkrıl és temetkezésrıl szóló törvény 
külön elıírással nem rendelkezik. Az Országos Fogyasztóvédelmi Egyesület Békés Megyei 
Szervezete úgy látta megfelelınek, hogy a bruttó ár feltüntetése a kedvezıbb az igénybevevık 
részérıl.  A köztemetırıl szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
rendelet tervezetet elkészítették, melyet mellékeltek az elıterjesztéshez. 
Kéri az Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottságot, tegyen javaslatot a rendelet 
elfogadására. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni Gyuricza Máté mőszaki ügyintézınek az ismertetést. Megkérdezi a bizottság 
tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a köztemetırıl szóló 10/2011. (IV.1.) 
önkormányzati rendelet módosításával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy a köztemetırıl 
szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendelet a 
mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 
Kéri, aki a rendelet megalkotásával egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t  
130/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselı-
testületnek, hogy „a köztemetırıl szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati 
rendeletének módosításáról” szóló rendeletet a mellékelt tervezet szerint 
alkossa meg. 

 
(„a köztemetırıl szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet módosításáról” szóló 
önkormányzati rendelet tervezete a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 

 

Gyuricza Máté mőszaki ügyintézı távozik az ülésrıl. 
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3. napirend: Bejelentés: a helyi adókról szóló önkormányzati rendelet módosítása. 

 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
harmadik napirendi pont megtárgyalására, amely a helyi adókról szóló önkormányzati 
rendelet módosítása. 
Megkéri Balogh Csilla jegyzıt az ismertetésre. 
 
Balogh Csilla – jegyzı: Tájékoztatja az Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi 
Bizottság tagjait, hogy minden évben a novemberi képviselı-testületi ülésen kerül 
megtárgyalásra a helyi adók következı évi mértékének meghatározása. Az elıterjesztésben 
bemutatták adónemenként a jelenlegi hatályos önkormányzati rendelet szerint az adómértéket, 
mennyi lehet jogszabály alapján a meghatározható maximális adómérték és az éves kivetés 
során befolyó bevétele hogyan alakul az önkormányzatnak.  
Elmondja a jegyzını, hogy a magánszemélyek kommunális adója tekintetében 
településünkön az adó jelenlegi mértéke 12.000,- Ft/év/ingatlan, tavaly emelkedett 7.000,- Ft-
ról 12.000-Ft-ra. Ezen adónem törvényi felsı mértéke jelenleg 17.000,- Ft. A törvényi felsı 
mérték és a valorizáció együttesen határozza meg az adómaximumot, amely 2012. január 1-
tıl: 25.628 Ft/adótárgy, maximum ennyiben állapítható meg az adó mértéke. A 2012. évi 
kivetés alapján a magánszemélyek kommunális adójából származó bevétel 39 millió forint. 
Az elıterjesztésben leírta, hogy az önkormányzat ebbıl a bevételbıl finanszírozza a 
szemétszállítási díjat, melynek éves díja 46,7 millió forint. A Pénzügyi- Ellenırzı- 
Önkormányzati Vagyonkezelı Bizottság ülésén is felmerült, szükség van-e a 
magánszemélyek kommunális adója mértékének megemelésére. A polgármester és 
alpolgármester is elmondta, nem javasolják a díj mértékének megemelését, mert a 
hulladékgazdálkodási törvény tervezetében úgy szerepel, hogy 2013. évben már nem fizetheti 
más a hulladékszállítás díját, mint a szolgáltatást igénybe vevı. Amennyiben elfogadásra 
kerül a törvény, valószínőleg nem lesz fenntartható, hogy az önkormányzat fizesse a lakosok 
helyett a szemétszállítás díját. A lakosoknak kell majd fizetni a szemétszállítás díját, ezért 
valószínőleg évközben csökkenteni kell majd a magánszemélyek kommunális adójának 
mértékét. Elmondja, hogy a Parlament elfogadta a törvényt, de a Köztársasági elnök a 
Parlamentnek visszaadta tárgyalásra, de bármikor elfogadásra kerülhet és kihirdethetik a 
hulladékgazdálkodási törvényt, ezáltal változhat a jelenleg kialakult konstrukció. Erre való 
tekintettel hangzott el, hogy ne módosítsák a magánszemélyek kommunális adója mértékét. 
 
Iparőzési adó: 
Ismerteti, hogy az iparőzési adó tekintetében kétféle adó kerül kivetésre. Az ideiglenes jellegő 
iparőzési tevékenység esetén az adó mértéke naponta legfeljebb 5.000,- Ft. lehet. Ez a törvény 
szerint megállapítható maximális adómérték. Az építıipari, természeti erıforrást kutató, 
feltáró illetve a székhellyel, telephellyel nem rendelkezı tevékenységek után kell megfizetni. 
Ezen adónem esetén emelésre lehetıség nincs, mivel a törvényi maximális adómérték került 
már megállapításra.  
Az állandó jelleggel végzett iparőzési tevékenység után fizetendı iparőzési adó mértéke 
jelenleg 2012. január 1-tıl az adóalap 1,9 %. A törvény szerint megállapítható maximális 
adómérték az adóalap 2 %-a lehet. Megjegyzi a jegyzını, hogy a környezı településeken 
folyamatosan megemelték az iparőzési adó mértékét 2 %-ra, ahol még nem került a maximális 
adómérték bevezetésre. Minden település az elvonásokkal magyarázta az emelést, és utaltak 
arra is, hogy jogszabályváltozás miatt 2013. évtıl a gépjármőadó bevételek 60%-át a központi 
költségvetés részére tovább kell utalnia minden településnek. Ezen rendelkezés miatt 19,7 
millió forint adóbevétel kieséssel kell számolni. Ennek a bevételnek a kiesését véleményük 
szerint a testületnek az iparőzési adó mértékének emelésével lehetne kompenzálni. 
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Az adó összegének 0,1 %-os emelése megközelítıleg 10 millió forintos többletbevételt jelent.  
Táblázatban bemutatásra került az 1,9 % és 2 %-os adó mértékkel hogyan alakul az 
adófizetés. A legnagyobb adófizetı vállalkozásnál (Magyar Horizont Kft.) több mint 5 millió 
forint bevételt jelentene az adómérték emelés.  
Az 1 millió forint adót fizetı esetén 52 e. Ft. adó többlet fizetést jelentene az adófizetınek az 
emelés. 100.000 Ft. adót fizetı vállalkozásoknak 5.263 Ft. adó többlet fizetést jelent, a 10.000 
Ft. adót fizetı vállalkozásoknak mindössze 526 Ft. adó többlet fizetést jelent. 
Az elıterjesztésben külön kitértek az ideiglenes jellegő iparőzési adó bevételének alakulására, 
mivel a szeptemberi testületi ülésen tartott adóhatósági tevékenységrıl szóló beszámoló 
tárgyalásakor felmerült, az ideiglenes iparőzési adó tekintetében miért ilyen alacsony a 
bevétel, pedig a településen több beruházás is történt. Az adóiroda egyeztetett a mőszaki 
irodával, megkereste a településen beruházást végzı vállalkozásokat. Ennek eredménye 
látható a jelenlegi beszámolóban, 2012. évben 1.045.000,- Ft. adóbevétele keletkezett az 
önkormányzatnak ideiglenes jellegő iparőzési adóból. Két vállalkozás még nem tett bevallást, 
így kis mértékben, de tovább fog nıni az önkormányzat bevétele.  
Elmondja a jegyzını, hogy az idegenforgalmi adóból befolyt bevétel összege jelentéktelen. 
Az adó mértéke jelenleg vendégéjszakánként egy fı után 200,- Ft. Módosítást nem javasol a 
mértéket illetıen.  
Elmondja, hogy a gépjármőadó mértéke központilag kerül megállapításra.  
Ennyit kívánt röviden ismertetni a jegyzını a helyi adó mértékek és az adókból befolyt 
bevételeket illetıen. Kéri az Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottságot, a helyi 
adók mértékére tegyen javaslatot a Képviselı-testületnek. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni a jegyzınınek az ismertetést.  
Elmondja, hogy a Pénzügyi- Ellenırzı- Önkormányzati Vagyonkezelı Bizottság ülésén az 
iparőzési adó mértékének emelésérıl hosszan tárgyaltak. Felmerült az adó mértékének 2 %-ra 
és 1,95 %-ra történı emelése is. A magánszemélyek kommunális adója mértékének emelését 
nem javasolták, nem látták értelmét.  
A jegyzını elmondta, hogy a gépjármőadó bevétel 60 %-ának államhoz történı átadásával az 
önkormányzat bevételkiesését kompenzálni szükséges. Ezért ha nem is nagy léptékben, de az 
iparőzési adó mértékének emelését javasolja. Az adó mértékének 0,1 %-os emelése 
megközelítıleg 10 millió forintos többletbevételt jelent, a 0,05 %-os emelés is már 5 millió 
forint többletbevételt jelentene az önkormányzatnak. Kérdése, mennyi az iparőzési adóból a 
bevétel? 
 
Kürti Béla – adóügyi ügyintézı: Az iparőzési adó kivetés 2012. évi adóalapra vetítve összesen 
196.954.300,- Ft. az 1,9 %-os mérték szerint. 2 %-os adómérték esetén 207.320.316,- Ft.  
Elmondja, hogy az iparőzési adó bevétel kb. 70 %-át nem a dévaványai székhelyő 
vállalkozások fizetik meg. A képviselı-testületnek kell döntenie, mint ismert, jelentıs lesz az 
elvonás az önkormányzattól.  
Fontosnak tartja elmondani, hogy a magánszemélyek kommunális adója tekintetében 
emelkedést mutat a kintlévıség összege, illetve a hátralékosok száma. Jelenleg a mai nappal, 
11,2 millió forint a magánszemélyek kommunális adója esetén a hátralék összege, amely 757 
adózó tartozásából áll fenn. A lakosságot tovább terhelni nem lehet. A Pénzügyi- Ellenırzı- 
Önkormányzati Vagyonkezelı Bizottság ülésén nem vetették ugyan fel, de jegyzınıvel és 
Nyuzó Marietta képviselıvel beszéltek arról, célszerő lenne a 80 év feletti személyek 
tekintetében eltörölni a magánszemélyek kommunális adójának megfizetését. Megvizsgálják a 
felvetést, de ez kb. 3 millió forint adóbevételt kiesést jelentene az önkormányzatnak.  
 



 9 

Balogh Csilla – jegyzı: Elmondja, hogy most térnek rá új finanszírozási rendszerre, nem 
látják még, mit fog jelenteni az önkormányzatnak. Ezért javasolják, várjanak még egy évet és 
ha látják, hogy az önkormányzat megengedheti, hogy elengedi az adófizetést a 80 év felettiek 
esetén, akkor lépjék meg.  
 
Kürti Béla – adóügyi ügyintézı: Felhívja a figyelmet, hogy a gépjármőadó bevétel elvonása 
közel 20 millió forint bevételkiesést jelent az önkormányzatnak.  
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Elmondja, 
hogy a magánszemélyek kommunális adója mértékét egy évvel ezelıtt emelték meg, 
polgármester úr kezdeményezte, hogy az adóbevételbıl fizessék a szemétszállítás díját a 
lakosok helyett. Akkor is tudták, hogy a megemelt adó mérték ellenére is az önkormányzatnak 
többet kell kifizetnie. Most megint azt javasolják, hogy várjanak. A bizottsági tag úgy 
gondolja, hogy most csökkentsék le a magánszemélyek kommunális adójának mértékét 7.000 
Ft/ingatlan/év összegre, és a lakosok fizessék a szemétszállítás díját. Nem lenne ilyen mértékő 
bevétel kiesése az önkormányzatnak. A lakosok fizetnék a szemétszállítás díját, így az 
önkormányzatot nem terhelné ekkora mértékő bevétel kiesés. 
 
Balogh Csilla – jegyzı: Elmondja, hogy az önkormányzatnak ugyanúgy vesztesége lenne, 
mert ha a GYOMAKÖZSZOLG Kft-nek hiánya keletkezik, kéri Dévaványától is a veszteség 
miatt a hozzájárulást, hiszen az önkormányzat is tulajdonosa a Kft-nek.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Kérdése 
az adóügyi ügyintézıtıl, hogy magánszemélyek kommunális adója esetén mekkora összegő a 
hátralék? 
 
Kürti Béla – adóügyi ügyintézı: A kérdésre válaszolva elmondja, hogy a mai nappal, 11,2 
millió forint a magánszemélyek kommunális adója esetén a hátralék összege, amely 757 
adózó tartozásából áll fenn. 2012. január 1-jén a magánszemélyek kommunális adó 
kintlévısége 7,8 millió forint volt, amely 631 adózó tartozását jelentette. Az adó mértékének 
emelésével is emelkedett a hátralék összege, de többen nem fizetnek. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megjegyzi, hogy sokszor a fizetési szándékkal is gond van, de tudják, hogy a lakosok anyagi 
helyzete is romlott. 
 
Nyuzó Marietta – Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Kérdése, hogy 
az adó tartozás esetén jelzálogjogot lehet-e az ingatlanra terhelni? 
 
Kürti Béla – adóügyi ügyintézı: Elmondja, hogy jelzálogjogot lehet az ingatlanra ráterhelni 
adótartozás esetén, de annak is költsége van, amit az önkormányzatnak kell megfizetnie.  
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Kérdése, hogy 
az önkormányzat kb. mennyi esetben és milyen összegben terhelt rá jelzálogjogot ingatlanra? 
 
Kürti Béla – adóügyi ügyintézı: Amióta jelzálogjog alapításnak a költsége az önkormányzatot 
terheli, azóta nem jellemzı a jelzálogjog bejegyzés. Természetesen felszólítást folyamatosan 
küldenek az adót meg nem fizetı tartozóknak. 
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Balogh Csilla – jegyzı: Hozzáteszi, hogy gépjármőadó tartozás esetén a gépjármő 
forgalomból történı kivonását foganatosítják.  
 
Dr. Ágoston Sándor – Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Javasolja, hogy szavazzanak az iparőzési adó mérték emelésérıl. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy az iparőzési 
adó mértékét 1,9 %-ról 2 %-ra emelje. 
Megállapítja, hogy a bizottság 2 igen szavazattal, 2 tartózkodással, ellenszavazat nélkül 
nem tud javaslatot tenni a testületnek. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy az iparőzési 
adó mértékét ne emelje, maradjon a jelenlegi 1,9 %-os mérték. 
Megállapítja, hogy a bizottság 1 igen szavazattal, 3 tartózkodással, ellenszavazat nélkül 
nem tud javaslatot tenni a testületnek. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy az iparőzési 
adó mértékét 1,9 %-ról 1,95 %-ra emelje. 
Megállapítja, hogy a bizottság 1 igen szavazattal, 3 tartózkodással, ellenszavazat nélkül 
nem tud javaslatot tenni a testületnek. 
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Elmondja, 
hogy korábban felvetésre került, az iparőzési adó mérték emelésével a vállalkozások 
áttelepülnek más településre. Ez a felvetés véleménye szerint ma már nem igaz. 
 
Balogh Csilla – jegyzı: Elmondja, hogy egyetlen egy vállalkozás sem települt át Dévaványára 
azért, mert itt kevesebb volt az iparőzési adó mértéke. Megemlíti, hogy az 1 millió forint adót 
fizetı vállalkozás esetén 52 e. Ft. adótöbblet fizetést jelentene az 1 %-os emelés, az 
áttelepülés esetén az adminisztráció ennél többe kerülne.  
 
Földi Zoltán - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság kültagja: Elmondja, 
hogy a dévaványai vállalkozások többségének az 1 %-os mérték emelése mindössze 5.263 Ft. 
és 526 adótöbblet fizetést jelentene. 
 
Kürti Béla – adóügyi ügyintézı: Elmondja, hogy a dévaványai vállalkozások 2/3-ának az 
iparőzési adó mértékének 2 %-ra történı emelése esetén 5.263 Ft-tal emelkedne az adó 
befizetés összege éves szinten, egy hónapban 440 Ft-ot jelent. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Javasolja, hogy térjenek rá a következı napirendi pont megtárgyalására.  
Napirendi pont cserét javasol.  
Javasolja, hogy 4. napirendi pontként a bejelentések közül az ebrendészeti hozzájárulás 
bevezetése elıterjesztés kerüljön megtárgyalásra, majd 5. napirendi pontként a 2013. évi 
városi ünnepség- és rendezvényterv megvitatása napirend, 6. napirendi pontként a Dévaványa 
Önkormányzat Közoktatási intézményeire vonatkozó önkormányzati minıségirányítási 
program felülvizsgálata kerüljön megtárgyalásra. Végül 7. napirendként a bejelentések 
kerüljenek megtárgyalásra. 
Kéri a bizottság tagjait, aki a napirendi pont cserével egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
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H a t á r o z a t 
131/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága a 2012. november 27.-én 
tartandó ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 
1. A 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló tájékoztató 

megvitatása. A 2013. évi költségvetés elızetes koncepciójának 
megtárgyalása. 
Elıadó: Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetı 
 

2. Bejelentés: a köztemetırıl szóló 10/2011. (IV.1.) önkormányzati rendelet 
módosítása. 
Elıadó: Gyuricza Máté mőszaki ügyintézı 
 

3. Bejelentés: a helyi adókról szóló önkormányzati rendelet módosítása. 
Elıadó: Kürti Béla adóügyi ügyintézı 
 

4. Bejelentés: Ebrendészeti hozzájárulás bevezetésérıl javaslat kialakítása. 
Elıadó: Balogh Csilla jegyzı 
 

5. A 2013. évi városi ünnepség- és rendezvényterv megvitatása. 
Elıadó: Erdeiné Mucsi Márta az Általános Mővelıdési Központ József 
Atilla Mővelıdési Ház és Kádár Ferenc Alapfokú Mővészetoktatási 
Intézmény intézményegység vezetıje 

 
6. Dévaványa Önkormányzat Közoktatási intézményeire vonatkozó 

önkormányzati minıségirányítási program felülvizsgálata.  
Elıadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezetı, humán szakreferens  

 
7. Bejelentések. 

 
 
4. napirend: Bejelentés: Ebrendészeti hozzájárulás bevezetésérıl javaslat kialakítása. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következı napirendi pont megtárgyalására, amely az ebrendészeti hozzájárulás bevezetésérıl 
javaslat kialakítása. 
Megkéri Balogh Csilla jegyzıt az ismertetésre. 
 
Balogh Csilla – jegyzı: Ismerteti, hogy a köztisztviselıkkel szemben meghatározott 
teljesítménykövetelmények alapját képezı célok kitőzése során döntött arról a képviselı-
testület, hogy az év során foglalkozni kell az ebrendészeti hozzájárulás bevezetésének 
lehetıségével. A jegyzını elmondja, hogy az ebrendészeti hozzájárulás bevezetése két okból 
nem idıszerő. Egyrészt a gyepmesteri telep az idén került bezárásra, nincs mőködési 
engedélye, a kóbor ebeket nem tudják a telepre kivinni. Törvényi elıírás alapján 
meghatározásra került, hogy a beszedett hozzájárulás milyen célokra fordítható, a célok között 
szerepel az ebrendészeti telep fenntartása, amely telep bezárásra került, így nem tudnak 
mőködtetési költséget felmutatni.  
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A jogszabály egyértelmően szabályozza kizárólag milyen célokra fordítható a beszedett 
hozzájárulás, ezek a következık: 

- az állatvédelmi szervezetek támogatására, (ilyen támogatásról nem döntött a testület) 
- az ebek ivartalanításának támogatására, (egyelıre ilyet nem vállalt fel a testület) 
- az állatmenhelyek és az ebrendészeti telepek fenntartására, (a gyepmesteri telepnek 

nincs mőködési engedélye, bezárásra került, nincs annyi forrása az önkormányzatnak, 
hogy az uniós jogszabályoknak megfelelıen átalakítsák, és újra megnyissák) 

- az ebösszeírás vagy egyéb, az ebtartással kapcsolatos állatjóléti és közegészségügyi 
intézkedések finanszírozására. 

2012. évben kifizetett számlák alapján a kimutatható költség összesen 281.828,- Ft., amely az 
ATEV által elszállításra került elhullott ebek és a befogott ebek elaltatásának költségét jelenti. 
Nincs jelentıs kiadás egyelıre.  
Felhívja a figyelmet a jegyzını, hogy 2013. január 1-tıl hatályba lép a kedvtelésbıl tartott 
állatok tartásáról és forgalmazásáról szóló 41/2010.(II.26.) Korm. rendelet, mely alapján 
chippel kell ellátni a négy hónapnál idısebb ebeket, ennek költsége kb. 3.500 Ft., már ez is 
többletkiadást jelent az eb tulajdonosoknak, valamint az eboltás költsége is további terhet 
jelent. Amennyiben az ebrendészeti hozzájárulást is bevezeti a Képviselı-testület, 2013. 
évben az eb tulajdonosok kiadása aránytalanul megemelkedik. A településen a kóbor ebek 
száma sokszorosára megugrana, és nincs hová vinni a kóbor ebeket, mivel a gyepmesteri telep 
bezárt.  
Az ebrendészeti hozzájárulás törvényi mértéke maximum 6.000,- Ft., veszélyes ebek esetén 
20.000,- Ft. lehet. A lakosok ha nem fizetik be a hozzájárulást, az önkormányzatnak bevétele 
nem keletkezne csak az adminisztráció. Jogszabály alapján a határidıre meg nem fizetett 
hozzájárulás adók módjára behajtható ugyan, de az adózás rendjérıl szóló törvény alapján 
10.000 Ft. alatti tartozás esetén nem kezdeményezhetnek adók módjára történı behajtást. 
Azokon a településeken, ahol bevezetésre került az ebrendészeti hozzájárulás, 1.000 - 2.000 
Ft. mértéket hagytak jóvá. Az ebrendészeti hozzájárulás bevezetésével kapcsolatos 
adminisztráció jelentıs, egy személy munkaidejét lekötné, az adminisztratív munkafolyamat 
bonyolultabb, mint bármelyik adónem nyilvántartása és adóztatása. 
Ennyiben kívánta röviden tájékoztatni a jegyzını a bizottság tagjait, kéri a bizottság javaslatát 
az ebrendészeti hozzájárulás bevezetésével kapcsolatban. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni a jegyzınınek a tájékoztatást. Kéri a bizottság tagjainak véleményét, 
hozzászólását. Megadja a szót Németi József bizottsági kültag részére. 
 
Németi József - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság kültagja: Kérdése, 
hogy a településen mennyi a veszélyes ebek száma, és ki határozza meg mely eb minısül 
veszélyesnek? 
 
Balogh Csilla – jegyzı: Elmondja, hogy a hatóság minısíti veszélyesnek az ebet, véleménye 
szerint Dévaványán nincs egyetlen veszélyes eb sem. Elmondja, hogy változott a jogszabály, 
már nem meghatározott fajta ebeket kell veszélyesnek minısíteni, hanem az ebek viselkedése, 
magatartása alapján az állategészségügyi hatóság egyedi határozattal minısít veszélyessé 
ebet. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az ebrendészeti 
hozzájárulás bevezetésével kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy ne vezesse be 
az ebrendészeti hozzájárulást.  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t  
132/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselı-
testületnek, hogy ne vezesse be az ebrendészeti hozzájárulást. 
 

 
Kürti Béla adóügyi ügyintézı távozik az ülésrıl. 

 
 

5. napirend: A 2013. évi városi rendezvény- és ünnepségterv megvitatása. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következı napirendi pont megtárgyalására, amely a 2013. évi városi rendezvény- és 
ünnepségterv megvitatása.  
Megkéri Erdeiné Mucsi Márta ÁMK intézményegység-vezetıt az ismertetésre. 
 
Erdeiné Mucsi Márta – ÁMK intézményegység-vezetı: Tájékoztatja az Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagjait, hogy elkészítették a 2013. évi városi 
rendezvény- és ünnepségtervet. Az idei évi pénzügyi keret alapján került összeállításra a 
tervezet, de már tudják, hogy más feladatok is lesznek. A mővelıdési ház 2013. évi tervezett 
programja és az igazgatási irodavezetı által megküldött önkormányzati rendezvények 
kerültek a tervezetbe beépítésre. A városi kiemelt rendezvények az elmúlt évek alapján 
kerültek összeállításra. Megkérte a település intézményeit, hogy a 2013. évi tervezett 
programjaikról küldjék meg a tájékoztatást, hogy a tervezetbe beépítésre kerülhessen. A civil 
szervezeteket szintén megkérték, hogy azokról a rendezvényeikrıl, amelyekre a település 
lakosait is várják, küldjék meg a rendezvényterv beépítése céljából.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni Erdeiné Mucsi Márta ÁMK intézményegység-vezetınek a tájékoztatást. Kéri a 
bizottság tagjainak véleményét, hozzászólását a városi rendezvény- és ünnepségtervvel 
kapcsolatban. Megadja a szót Nyuzó Marietta bizottsági tag részére. 
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: A rendezvény- 
és ünnepségtervet tartalmasnak tartja, egyre több programot tartalmaz. Nem tudja, hogy 
pénzügyi forrást hogyan tudnak biztosítani, hiszen a 2013. évi intézményi mőködtetésre sem 
tudják lesz-e elegendı forrás.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: A 2013. 
évi városi rendezvény- és ünnepségtervet jónak tartja, színes programokat tartalmaz. Úgy véli, 
hogy a költségeket hozzá kell rendelni a rendezvényekhez, amikor a 2013. évi költségvetés 
számai is ismertek lesznek.  
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Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató: Elmondja, hogy a 2013. évi városi 
rendezvények elkészítésénél a 2012. évre biztosított keretet vették alapul.  
 
Erdeiné Mucsi Márta – ÁMK intézményegység-vezetı: Az elmúlt évben a 2012. évi városi 
ünnepség- és rendezvényterv tárgyalásakor jegyzını javasolta, hogy célszerő lenne 
meghatározni a rendezvények költségeit is, hogy a képviselık tudják, mennyibe kerül. Az 
ünnepség- és rendezvénytervet november hónapban kell tárgyalni, amikor a jövı évi 
költségvetés még nem ismert.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Véleménye, hogy a 2013. évi rendezvény- és ünnepségterv költségeként a 2012. évi keret 
összegét 10 %-kal növeljék meg, a költségvetésbe kerüljön beépítésre. 
 
Erdeiné Mucsi Márta – ÁMK intézményegység-vezetı: Felveti, hogy az ünnepség- és 
rendezvénytervben meghatározásra kerültek a felelısök, nyilván januárban az intézmények 
átadását követıen ezt is át kell gondolni.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a 2013. évi városi rendezvény- és 
ünnepségtervvel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy a város 2013. 
évi rendezvény- és ünnepségtervét fogadja el. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t  
133/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselı-
testületnek, hogy a város 2013. évi rendezvény- és ünnepségtervét fogadja el. 
 

(Dévaványa város 2013. évi rendezvény- és ünnepségterve a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 

 

6. napirend: Dévaványa Önkormányzat közoktatási intézményeire vonatkozó 
önkormányzati minıségirányítási program felülvizsgálata. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
hatodik napirendi pont megtárgyalására, amely Dévaványa Önkormányzat közoktatási 
intézményeire vonatkozó önkormányzati minıségirányítási program felülvizsgálata. 
Elmondja, hogy Szarka Andrea igazgatási irodavezetı elkészítette az elıterjesztést. 
Dévaványa Város Önkormányzata 2008. január hónapban felülvizsgálta a közoktatási 
minıségirányítási programját - melyben meghatározta a közoktatás minıségének javítására 
vonatkozó feladatokat az egyes intézmények vonatkozásában - és megküldte a közoktatási 
intézmények részére. A 2008. januárban elfogadott Önkormányzati Minıségirányítási 
Programban meghatározott feladatok értékelését az elıterjesztés tartalmazza. 
Elmondja, hogy az oktatási intézmények 2013. január 1-tıl állami fenntartásba kerülnek.  
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Nyuzó Marietta - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Kérdése, hogy 
az Önkormányzati Minıségirányítási Program felülvizsgálatának van-e költsége? 
 
Balogh Csilla – jegyzı: Elmondja, hogy az Önkormányzati Minıségirányítási Program 
felülvizsgálatának nincs költsége. 
 
Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató: Ismerteti, hogy 2012. szeptembertıl az 
intézményekben már nem kötelezı az IMI program. Új minısítési rendszert fognak bevezetni. 
A jövıben szakértıket fognak felkérni, akik minısíteni fogják a pedagógusokat.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e még valakinek kérdése, hozzászólása Dévaványa Önkormányzat 
közoktatási intézményeire vonatkozó önkormányzati minıségirányítási program 
felülvizsgálatával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy Dévaványa 
Város Közoktatási Minıségirányítási Programjának értékelését és Dévaványa város 
önkormányzati minıségirányítási programját fogadja el. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t  
134/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselı-
testületnek, hogy Dévaványa Város Közoktatási Minıségirányítási 
Programjának értékelését és az Önkormányzati Minıségirányítási Programot 
fogadja el.  

 

(Dévaványa város közoktatási intézményeire vonatkozó Önkormányzati Minıségirányítási 
Programja a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 

 

7. napirend: Bejelentések. 
 
A lakások és helyiségek bérletérıl szóló 9/2011.(IV.1.) számú önkormányzati rendelet 
módosítása. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
bejelentések megtárgyalására. Kéri, hogy a lakások és helyiségek bérletérıl szóló 
9/2011.(IV.1.) számú önkormányzati rendelet módosítása kerüljön megtárgyalásra. 
Megkéri Balogh Csilla jegyzıt az ismertetésre. 
 
Balogh Csilla - jegyzı: Ismerteti, hogy a lakások és helyiségek bérletérıl szóló 9/2011.(IV.1.) 
számú önkormányzati rendelet módosítására tettek javaslatot. Az elıterjesztésben is leírta, 
hogy a megváltozott élethelyzetekhez történı igazítás miatt indokolt az önkormányzati 
rendelet módosítása.  
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A jelenlegi rendeletben szabályozott feltételek között szerepelt az egy évnél régebbi 
folyamatos munkaviszony igazolása. Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a költségalapú 
bérlakás bérlı kijelölése pályázat keretében az egyik pályázó jövendı munkáltatója vállalta a 
12 havi lakbér elıre történı egyösszegő megfizetését, mert mint szakemberre szüksége van. 
Mivel pályakezdı a pályázó, most fog végezni a fıiskolán, nincs egy évnél régebbi 
folyamatos munkaviszonya. A mérnökre a településen mőködı vállalkozásnak nagy szüksége 
van, régóta keresnek ilyen végzettségő szakembert, és vállalnák a 12 havi lakbér elıre történı 
egyösszegő megfizetését. Ezért javasolják a rendelet módosítását, mely szerint az egy évnél 
régebbi folyamatos munkaviszony fennállásától eltekinthet a Képviselı-testület, amennyiben 
a pályázó vállalja 12 havi lakbér elıre történı egyösszegő megfizetését. Az önkormányzatnak 
is garanciát jelent, nem fog a lakás üresen állni, és az önkormányzat mindenképp bevételhez 
jut. A vállalkozó is kedvezı helyzetbe kerül, mert szüksége van a szakemberre, és a település 
szakember-ellátottságát is javítja.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni Balogh Csilla jegyzınek a tájékoztatást. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a lakások és helyiségek 
bérletérıl szóló 9/2011.(IV.1.) számú önkormányzati rendelet módosításával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy a lakások és 
helyiségek bérletérıl szóló 9/2011.(IV.1.) számú önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
önkormányzati rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 
Kéri, aki a rendelet megalkotását javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t  
135/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselı-
testületnek, hogy „a lakások és helyiségek bérletérıl szóló 9/2011.(IV.1.) 
számú önkormányzati rendelet módosításáról” szóló önkormányzati 
rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 
 

 („a lakások és helyiségek bérletérıl szóló 9/2011.(IV.1.) számú önkormányzati rendelet 
módosításáról” szóló önkormányzati rendelet tervezete a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 

 

Közös önkormányzati hivatal létrehozására kezdeményezés. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következı bejelentés megtárgyalására, amely közös önkormányzati hivatal létrehozására 
vonatkozó kezdeményezés megtárgyalása.  
Megkéri Balogh Csilla jegyzıt az ismertetésre. 
 
Balogh Csilla - jegyzı: Ismerteti, hogy a közös önkormányzati hivatal létrehozására 
vonatkozó jogszabályi szabályozásról az elıterjesztésben részletesen tájékoztatott. Elmondja, 
hogy 2013. január 1-tıl azon községek, melyek lakosságszáma nem éri el a kétezer fıt, közös 
önkormányzati hivatalt hoznak létre, tehát nem tarthatnak fenn önálló polgármesteri hivatalt. 
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Ecsegfalva kezdeményezte a közös önkormányzati hivatal létrehozását. Kihangsúlyozza, hogy 
a városi, valamint a kétezer fıt meghaladó lakosságszámú települési önkormányzat képviselı-
testülete nem tagadhatja meg a közös önkormányzati hivatal létrehozására irányuló 
megállapodás megkötését, ha azt a vele határos település kezdeményezi. Ecsegfalva Község 
Önkormányzat Képviselı-testülete határozattal döntött a közös hivatal létrehozásának 
kezdeményezésérıl, és megküldték ezen határozatot. El kell kezdıdjön a közös hivatali 
szervezet felállítására vonatkozó munka megszervezése, mely egy megállapodással zárul, 
mindkét képviselı-testületnek el kell fogadnia.  
Felmerült a Pénzügyi- Ellenırzı- Önkormányzati Vagyonkezelı Bizottság ülésén, a közös 
hivatal létrehozásának van-e költsége. Elmondja a jegyzını, hogy jelenleg pénzügyi kihatása 
nincs ugyan, de a jövıben egyre több lesz a kiadás. Dévaványa város önkormányzat 
polgármesteri hivatala név megszőnik, a bélyegzık, táblák kicserélésre kerülnek, de ez jelenti 
a kisebb kiadást. Ecsegfalvára ki kell járni, be kell hozni a keletkezı iratokat, meg kell 
szervezni, hogyan kerülnek át Dévaványára a napi kérelmek, ügyiratok. Jelentıs lesz a 
munkateher. 2013-tól nemcsak Dévaványa, hanem Ecsegfalva költségvetését, zárszámadását 
el kell készítenie a gazdálkodási irodának, továbbá az adóiroda munkája is megnövekszik. A 
Képviselı-testület nemcsak Dévaványán, Ecsegfalván is mőködik, jegyzıkönyvet kell 
készíteni, döntéseket, határozatokat hoz az ecsegfalvai képviselı-testület is. Ezek a feladatok 
mind a közös hivatalt fogják terhelni.  
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Kérdése, hogy 
ha dévaványai hivatalban a köztisztviselıi létszám elegendı, Ecsegfalván megszőnik a 
hivatal, és ha el kell küldeni a dolgozókat, annak költsége kit terhel? 
 
Balogh Csilla – jegyzı: Elmondja, hogy pályázatot lehet benyújtani a megszőnt álláshelyekre. 
Tájékoztat arról, hogy lesz egy átmeneti idıszak, 2013. január 1-jét követıen a képviselı-
testületeknek 60 napjuk van a közös hivatalok megalakítására. Ez idı alatt el kell végezni a 
teendıket. A közös hivatal tekintetében 9.300 lakosságszám tekintetében az elismert 
köztisztviselıi létszám maximum 22 fı lehet. A járási hivatalhoz 7 fı kerül át, így a maradó 
létszám 22 fı a dévaványai hivatalban. Ecsegfalva tekintetében a jogszabály 0,8 fıt ismer el, 
így egy személyt átvehetnek, de Ecsegfalván mindenképpen biztosítani szükséges a 
folyamatos jelenlétet. Az ügysegéd feladata a kérelmek átvétele, továbbítása. Felveti a 
jegyzını, hogy sok szervezési probléma vetıdik fel, példaként említi, ha meghozzák a 
határozatot, Dévaványán a közfoglalkoztatás keretében a levélhordók azokat továbbítják az 
ügyfelek részére, ezt ugyanakkor nem tudják biztosítani Ecsegfalva tekintetében.  
Elmondja, hogy át kell érezni a nehézségek súlyát. 1950 óta Ecsegfalva önálló község lett, és 
most vissza lép. Ecsegfalva olyan település, ahol a munkanélküliség eddig is maximálisan 
sújtotta a lakosokat. Dévaványának át kell venni a településnek minden gondját. Megjegyzi, 
hogy Szeghalom jobb helyzetben van, mert hozzá nem kerül kistelepülés, megmaradhat 
önálló polgármesteri hivatalnak. 
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Kérdése, hogy 
a költségvetés törvénytervezetben finanszírozás van-e tervezve, közös hivatalt létrehozása 
tekintetében?  
 
Balogh Csilla – jegyzı: Elmondja, hogy a költségvetésben nincs rá forrás. A Polgármester 
elmondta, hogy TÖOSZ elnökségi ülésen elhangzott, hogy a jelenlegi átalakulás csak az elsı 
lépcsı, mert néhány év múlva már az 5.000 lakosságszám alatti települések polgármesteri 
hivatalai is megszüntetésre kerülnek. Kihangsúlyozza, hogy sokkal több feladat lesz a 
hivatalban a jövıben és kevesebb köztisztviselıi létszámmal kell megoldani.  
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Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni Balogh Csilla jegyzınek az ismertetést. Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e 
még valakinek kérdése, hozzászólása a közös önkormányzati hivatal létrehozására vonatkozó 
kezdeményezéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy fogadja el 
Ecsegfalva Község Önkormányzatának közös önkormányzati hivatal létrehozására vonatkozó 
kezdeményezését. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 
 

H a t á r o z a t  
136/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselı-
testületnek, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 85. (7) bekezdése alapján fogadja el Ecsegfalva Község 
Önkormányzatának közös önkormányzati hivatal létrehozására vonatkozó 
kezdeményezését.  
 
Hatalmazza fel a polgármestert és a jegyzıt, hogy kezdje meg a közös hivatal 
kialakítására vonatkozó tárgyalásokat és szakmai egyeztetéseket.  
A közös hivatal létrehozására vonatkozó megállapodás tervezetet a törvényi 
határidık figyelembe vételével terjesszék az érintett képviselı-testületek elé. 

 

Az Új Széchenyi Terv Társadalmi Infrastruktúra Operatív Program támogatási 
rendszer keretében „Pásztormővészet a sárréti Dévaványán. Múlt és jövı találkozása a 
Bereczki Imre Helytörténeti Győjteményben” címmel benyújtott és támogatásban 
részesített beruházás kivitelezése tárgyában informatikai eszközök beszerzésére 
vonatkozóan ajánlatok bekérése. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következı bejelentés megtárgyalására, amely az Új Széchenyi Terv Társadalmi Infrastruktúra 
Operatív Program támogatási rendszer keretében „Pásztormővészet a sárréti Dévaványán. 
Múlt és jövı találkozása a Bereczki Imre Helytörténeti Győjteményben” címmel benyújtott és 
támogatásban részesített beruházás kivitelezése tárgyában informatikai eszközök beszerzésére 
vonatkozóan ajánlatok bekérése. 
Ismerteti, hogy Dévaványa Város Önkormányzata sikeresen nyújtott be pályázatot az 
„Pásztormővészet a sárréti Dévaványán. Múlt és jövı találkozása a Bereczki Imre 
Helytörténeti Győjteményben” címmel az Új Széchenyi Terv Társadalmi Infrastruktúra 
Operatív Program támogatási rendszer keretében kiírásra került projekt felhívásra. Jelen 
pályázat keretében megvalósított beruházás tervezett kiviteli összköltsége bruttó 7 millió 
forint, így helyi beszerzés keretében szükséges kiválasztani a kivitelezıket.   
A fentiek értelmében az önkormányzat az informatikai eszközök beszerzésére vonatkozóan a 
következı vállalkozókat kérné fel ajánlattételre:  
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- Lep-Ker Family Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (5310 Kisújszállás, Béla Kir. u. 21.) 
- V.I.P. Marketing és Média Kft. (8900 Zalaegerszeg, Rákóczi u. 2.) 
- Aligab Bt. (8000 Székesfehérvár, Kecskeméti u. 33.) 
- Moldván János egyéni vállalkozó (5510 Dévaványa, Móricz Zs. u. 23.) 

 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása az Új Széchenyi Terv 
Társadalmi Infrastruktúra Operatív Program támogatási rendszer keretében „Pásztormővészet 
a sárréti Dévaványán. Múlt és jövı találkozása a Bereczki Imre Helytörténeti 
Győjteményben” címmel benyújtott és támogatásban részesített beruházás kivitelezése 
tárgyában informatikai eszközök beszerzésére vonatkozóan ajánlatok bekérésével 
kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy az Új Széchenyi 
Terv Társadalmi Infrastruktúra Operatív Program támogatási rendszer keretében kiírásra 
kerülı projekt felhívásra a „Pásztormővészet a sárréti Dévaványán. Múlt és jövı találkozása a 
Bereczki Imre Helytörténeti Győjteményben” címmel benyújtott és bruttó 7.020.000,- Ft. 
támogatásban részesített beruházás kivitelezésére vonatkozóan helyi beszerzés keretében az 
alábbi ajánlattevıket kérje fel ajánlattételre: 

- Lep-Ker Family Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (5310 Kisújszállás, Béla Kir. u. 21.) 
- V.I.P. Marketing és Média Kft. (8900 Zalaegerszeg, Rákóczi u. 2.) 
- Aligab Bt. (8000 Székesfehérvár, Kecskeméti u. 33.) 
- Moldván János egyéni vállalkozó (5510 Dévaványa, Móricz Zs. u. 23.) 

Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t  
137/2012. (XI. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Oktatási- 
Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselı-
testületnek, hogy az Új Széchenyi Terv Társadalmi Infrastruktúra Operatív 
Program támogatási rendszer keretében kiírásra kerülı projekt felhívásra a 
„Pásztormővészet a sárréti Dévaványán. Múlt és jövı találkozása a Bereczki 
Imre Helytörténeti Győjteményben” címmel benyújtott és bruttó 7.020.000,- 
Ft. támogatásban részesített beruházás kivitelezésére vonatkozóan helyi 
beszerzés keretében az alábbi ajánlattevıket kérje fel ajánlattételre:  
- Lep-Ker Family Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (5310 Kisújszállás, 

Béla Kir. u. 21.) 
- V.I.P. Marketing és Média Kft. (8900 Zalaegerszeg, Rákóczi u. 2.) 
- Aligab Bt. (8000 Székesfehérvár, Kecskeméti u. 33.) 
- Moldván János egyéni vállalkozó (5510 Dévaványa, Móricz Zs. u. 23.) 
 
A Képviselı-testület bízza meg a polgármestert az ajánlatkérések 
lebonyolításával. 

 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e még valakinek bejelentése? 
Megadja a szót Nyuzó Marietta bizottsági tag részére. 
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Nyuzó Marietta - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja: Felvetése, 
hogy a településen betegség miatt anyagi nehézséggel küzdık részére ne egyenként 
kezdeményezzenek győjtést, hanem a jövıben hozzanak létre alapot, amelyre befizethetnek. 
A településen több gyermek van, akiknek szüksége lenne támogatásra kórházi kezelés miatt. 
Ne csak egy rászoruló részére győjtsenek, hanem az alapból mindig azt támogassák, akinek 
betegsége miatt szüksége van az anyagi támogatásra. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közmővelıdési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e még valakinek bejelentése? 
Megállapítja, hogy bejelentés nem hangzott el. 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1650 órakor bezárja. 
 
 

Kelt: mint az elsı oldalon 
 
A jegyzıkönyv hiteléül: 
 
 
 ________________________ 
 Dr. Ágoston Sándor   
 bizottság elnöke 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzıkönyvvezetı 
 


